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Zusammenfassung

        
In der Beurteilung von krankem Schlaf liefern elektrophysiologische Untersuchungsmethoden nach Anamnese und körperlicher Untersuchung wichtige Hinweise. Unter Umständen sind nur so spezifische Schlafstörungen erkennbar. In dieser Übersicht stellen wir neurophysiologischen Methoden wie Polysomnographie, Multipler Schlaf-Latenz-Test sowie Pupillometrie und Aktigraphie vor und beleuchten deren Einsatz.


      
        
Abstract

        
Electrophysiological studies are important in the evaluation of disturbed sleep. Some sleep disorders are only recognisable with these methods. Besides the clinical context, sleep evaluation by polysomnography performed under standard criteria has an important place in the research on sleep and sleep disorders as well. In this review we present typical electrophysiological methods like polysomnography, the multiple sleep latency test, pupillometry and actigraphy and discuss their application.
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